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Barn- och ungdomsnämnden
  

  

 

 

Sekreterare .................................................  
 Susanne Ohlsson  

Ordförande ................................................        ………………………………………. 
 Leif Smith (S)  

Underskrifter 

Justerande ................................................        ………………………………………. 
  Malin Svan (C)  
    

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Barn- och ungdomsnämnden 
Sammanträdesdatum 2023-09-26   

Datum för anslags 
uppsättande 

 
Datum för anslags 
nedtagande 

 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Kommunhuset 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 13:00-16:55 
  
Beslutande ledamöter Leif Smith (S) (ordförande), Per-Yngve Bengtsson (S) (1:e vice ordförande), 

Malin Svan (C) (2:e vice ordförande), Mikael Ingvarsson (SD), Linda Svensson 
(L) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Anna Jakob Sundling (S) 

Mats Gustafsson (SD) 
Karl-Gustav Lindbäck (KV) 

  
Övriga närvarande Ulf Nilsson (barn- och ungdomschef) 

Gunilla Abrahamsson (skolexpert) 
Susanne Ohlsson (nämndsekreterare) 

  
Utses att justera Malin Svan (C) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §78 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 

§78 

Anmälan av nya ärenden  
(2023 BUN0007) 

Beslut 
Ärendena tas emot för beredning.  

Beskrivning av ärendet 
Malin Svan (C) väcker följande ärenden:  
Elias Fries skola 
I somras brann ett av husen ner på Elias Fries skola. Nämnden behöver ta initiativet att 
planera för hur framtidens skolområde på Elias Fries skola ska se ut och vilka behov som då 
finns. 
Vi är flera partier som drivit frågan om både matsal och gymnastiksal på området. Detta bör 
vägas in i behoven då Gamla hallen är undermålig. Det är också mycket pedagogisk tid som 
försvinner och en hel del onödigt matsvinn som uppstår vid måltiderna i klassrummen. 
Resurser hade kunnat sparas på och användas till annat om bussandet under skoldagarna 
kunde minimeras. Om plats finns på området hade det varit intressant att se ett alternativ med 
förskola på området för att kunna ha en god samverkan mellan åldrarna. 
  
Barn- och ungdomskontoret får i uppdrag att ta fram ett par olika alternativ för framtidens 
skolområde på Elias Fries skola och som tydligt visar: 

 hur olika behov kan samordnas 
 vilka ekonomiska konsekvenser det ger  
 vilka konsekvenser det ger för elever och medarbetare. 

  
Sammanslagning av stadier i Hyltebruks tätort 
En tanke är lyft om att förändra stadieindelningen i Hyltebruks tätort. Förslaget är att när 
förskoleklass omvandlas till att bli åk 1 så skulle klasserna 1-4 vistas på Elias Fries skola och 
åk 5-7 vistas på Kråkbergskolan för att sedan fortsätta att ha dagens 7-9 som framåt blir 8-10 
på Örnaskolan. 
Nämnden beslutar att kontoret får i uppdrag att utreda vilka pedagogiska, miljömässiga och 
ekonomiska effekter detta skulle få. En barnkonsekvensanalys av förslaget ska göras.  
Samråd bör givetvis ske med personal, vårdnadshavare och elever för att få in alla aspekter 
innan beslut tas. Nämnden uppmanar kontoret att skapa utrymme för dessa dialogmöten. 
Paragrafen är justerad 
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